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Plats och tid϶ Zoomϵ klϴ 10϶00 Ћ1ϱ϶33

Närvarande Förbundsstyrelsen϶
PS Paul Stone ЖFörbundsordförandeЗ
AD Alexander Dürr                  ЖVice förbundsordförandeЗ
JH Joel Hultman ЖFörbundskassörЗ
MA Maja Ahlberg ЖOrdinarie LedamotЗ
AA Arad Aslrousta ЖOrdinarie LedamotЗ
RB Robin Bucher ЖOrdinarie ledamotЗ
VH Vilhelm Hayen ЖOrdinarie LedamotЗ
EM Elise Murphy ЖOrdinarie LedamotЗ

Övriga närvarande϶
FÖ Felicia Öberg ЖFörbundssamordnareЗ
TH Tim Hultman ЖOrdfϴ RGS SydЗ
NS Nora Samuelsson ЖOrdfϴ RGS VästЗ
JN Jack Nassri ЖVice ordfϴ RGS ÖstЗ
IG Isak Gerhandsson ЖKassör RGS VästЗ

Underskriȅer϶ Paragrafer϶ У1Љ2ϲ

Sekreterare Arad Aslrousta
2021Љ05Љ0ϲϵ Mölndal

Ordförande Paul Stone
2021Љ05Љ12ϵ Malmö

Justerare Joel Hultman
2021Љ05Љ15ϵ Lund
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У1ϴ Mötets öppnande
Förbundsordförande PS öppnar mötet klϴ 10϶00ϴ

У2ϴ Val av ordförande för mötet

Styrelsen beslutar

a//  1èlja PS till ordförande för mötetϴ

У3ϴ Val av sekreterare för mötet

Styrelsen beslutar

a//  1èlja AA till sekreterare för mötetϴ

У4ϴ Val av justerare för mötet

Styrelsen beslutar

a//  1èlja JH till justerare för mötetϴ

У5ϴ Fastställande av röstlängd

Styrelsen beslutar

a//  faststèlla röstlängden till ϱ personer klϴ 10϶0ϲϴ

Röstberättigade϶ PS AD JH Ћ MA AA Ћ EM VH

a//  faststèlla röstlängden till ϲ personer klϴ 13϶3ϳϴ

Röstberättigade϶ PS AD JH Ћ MA AA RB EM VH

Уϰϴ Fastställande av dagordning

Styrelsen beslutar

a// faststèlla dagordningen såsom presenteradϴ

Уϱϴ Beslut mellan möten

Ett beslut har fattats sedan styrelsens senaste sammanträde den 14 april 2021ϴ

O-dfť-a)de Sek-e/e-a-e J0./e-a-e
Paul Stone Arad Aslrousta Joel Hultman
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Den 23 april beslutade styrelsen

a// godkènna den presenterade kvartalsrapporten för det första kvartalet 2021ϴ

Уϲϴ Styrelserond

Uppdateringar sker numera från varje utskott snarare än på individuell basisϴ Styrelsen

genomförde en mårundaϴ

Уϳϴ Kansliuppdatering

FÖ har inlett sin tjänst hos oss och den närmsta tiden ska FÖ fördjupa sig ytterligare i EUP och

förbereda inför årsmötetϴ Hon meddelar att bokföringen för kvartal ett har gjorts tillsammans med

JHϴ

Den 1ϳ maj ska FÖ delta i ett möte med av det internationella kontoret med nätverkets anställdaϴ

У10ϴ Ekonomiuppdatering

JH föreslår justeringar i budgetenϴ Exempelvis kan lunchersättning komma att erbjudas under

årsmötetϴ Revisionen väntas bli klar inom kortϴ

Styrelsen beslutar på förslag av JH

a// faststèlla budgeten tills vidareϴ

Styrelsen beslutar på förslag av EM

a// j0stera dagordningen genom att lägga till У21ϴ Kvällsaktivitet på årsmötetϴ

У11ϴ Rapportering av utskottet för NSP

AD meddelar att NSP 2021М2022 nu har en komplett uppställning projektledareϴ

Planering infńr PM S0mmit ƞ

Årets andra projektledarutbildning väntas pågå i två dagar i juliϴ

O-dfť-a)de Sek-e/e-a-e J0./e-a-e
Paul Stone Arad Aslrousta Joel Hultman
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Visioner fńr de regionala sessionerna

Visionerna för RS Väst och RS Syd är färdiga och RS Öst väntas bli klar inom kortϴ I denna process

har styrelsen tagit hänsyn till den återkoppling som mottagits från föregående NSPϵ i synnerhet

avseende självbestämmande och ägandeskap över denϵ meddelar AD och VHϴ Samtidigt är det i

största mån önskvärt att visionerna har en gemensam röd tråd som ger ett sammanhängande

intryckϵ noterar PSϴ

Loggor fńr de regionala sessionerna

Deadline för ett första utkast på logotyper är den ϲ majϵ meddelar VHϴ Dessa utkast kommer delas

med NSPЉutskottetϴ Projektledarna har tagit hjälp av personer med erfarenhet i grafisk

formgivningϴ Det viktiga är att logotyperna i något mån har en gemensam grafisk identitet är den

sammantagna slutsatsen av styrelsenϴ

Uppdatering NS ƞƜƞƞ

Styrelsen beslutar på förslag av AD

a// 1èlja  till projektledare för NS 2022

Protokollet noterar att beslut om att välja projektledare i framtiden kan fattas av NSPЉutskottet i

samråd med styrelsenϴ

Besl0t om rangordning a1 skolor 0nder NS ƞƜƞƝ

Styrelsen beslutar på förslag av AD

a// anta den föreslagna rangordningen av skoldelegationer från den nationella sessionen 2021ϴ

PS ajournerar mötet 11϶23ϴ Mötet återupptas klϴ 11϶3ϰϴ

У12ϴ Rapportering av utskottet för decentralisering

Inget beslut har fattats sedan det tidigare styrelsemötetϵ meddelar FÖϴ

O-dfť-a)de Sek-e/e-a-e J0./e-a-e
Paul Stone Arad Aslrousta Joel Hultman
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Utskottet har under perioden startat upp arbetet med följande fokus϶ att skapa mallar till RGS och

styrelsen för kommunikation med lokalföreningarnaϵ utbilda RGS inom temat kommunikation och

sätta igång medlemsrekryteringskampanjen för lokalföreningarϴ

У13ϴ Rapport från utskottet för lärarfrågor

Det finns ingen uppdatering i utskottetϴ

У14ϴ Rapport från utskottet för kommunikationsfrågor

Arbetet med framtagandet av en nationell kommunikationspolicy fortgårϵ meddelar FÖϴ Dessutom

har ett gemensamt möte hållits med Utskottet för aktiviteter och kampanjer gällande

kommunikationen för kampanjen Demokratiϴ Till sist har det internationella kontorets kanal för

kommunikation erbjudit nationalkommittéer stöttning och möten eȅer behovϴ Utskottet för

kommunikation väntas diskutera frågan om stöd från det internationella kontoret närmareϴ

У15ϴ Rapport från utskottet för aktiviteter och kampanjer

Kampanjen om EU och omvärlden har utvärderatsϵ berättar MAϴ Positiva slutsatser som dragits är

dels att RGS haȅ en större roll och att ansvaret för kampanjer inte längre vilar på en person i FSϴ En

fullständig rapport finns tillgänglig för framtida förbundsstyrelserϴ

En ny kampanj har inletts men pausats temporärt i väntan på en tillrättavisning från Governing

Bodyϴ AA informerar med anledning av detta att den internationella kommunikationspolicyn är

som huvudregel mycket bred och restriktiv i hur nätverket får förknippas med politiska frågorϴ

Endast Governing Body kan medge undantag i det enskilda fallet eȅersom ansvaret att tillse att

den internationella stadgan och tillhörande policy följs åvilar demϴ Därför finns en risk att även

panelsamtalen anses vara ett övertrampϴ

JH tillägger att opartiskheten kan påverkas inte bara av vad man faktiskt skriver utan också

motsatsvis av vad man väljer att inte skrivaϴ Därmed kan det riskeras utgöra ett implicit

ställningstagandeϴ

O-dfť-a)de Sek-e/e-a-e J0./e-a-e
Paul Stone Arad Aslrousta Joel Hultman
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PS anmärker att samma restriktiva förhållningssätt till kommunikation inte tycks iakttas under

sessioner vid valet av ämnen och talare samt med beaktande av innehållet i topic overviews etcϴ

Eȅersom demokrati utgör ett kärnvärde inom nätverket så frågar sig PS vad EUP Sverige egentligen

kan stå för om inte demokratiϻ VH delar PS syn på sakenϴ Sammantaget anser PS att panelsamtalet

inte kan bli föremål för tillrättavisning av Governing Bodyϴ AA menarϵ bortsett från den externa

kommunikationenϵ att det förutsätter att panelen i likhet med sessioner består i diskussioner

mellan medlemmarϴ PS framhåller att det är viktigt att eventet presenteras på ett neutralt visϴ

AA påminner dels om att nätverkets opartiskhet också är ett kärnvärde med utgångspunkt i att

välkomna unga med olika politiska övertygelser även om få motsätter sig demokrati i sigϵ dels om

att policyn syȅar till att skydda nationalkommittéer i mindre demokratiska länderϴ

EM betonar starkt att ett beslut måste tas om huruvida det kommande panelsamtalet kan äga rumϴ

NS instämmer med PS men meddelar att ett panelsamtal inte arrangeras i RGS Väst med grunden

att det råder tidsbristϴ

PS och AA inväntar Governing Body϶s formella tillrättavisning per eЉpostϴ

St4rning a1 regionala st4relserna

EM frågar om styrelsen framgent ska be RGS att aktivt vara en del av utförandet av de nationella

kampanjerna eller om de ska fokusera på att ta del av utbildningar från FSϵ samt planera

utbildningar för lokalföreningarϻ NS anser att utbildningar är rätt vägval i syȅe att ge RGS bättre

grundförutsättningarϴ

У1ϰϴ Redogörelse av representantskap i civilsamhället

PS har deltagit i två utbildningsdagar hos FörsvarsЉ och säkerhetsakademin samt Folk och Försvars

årsmöte sedan styrelsens senaste sammanträdeϴ Vad gäller LSU϶s ordförandenätverk så tvingades

PS avstå den senaste träffen på grund av en tentamenϴ AA deltog vid en nätverksträff med Altingetϴ

Slutligen har MA deltagit i ett webbinarium gällande EYP Output om det nya resolutionsformatetϴ

O-dfť-a)de Sek-e/e-a-e J0./e-a-e
Paul Stone Arad Aslrousta Joel Hultman
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PS ajournerar mötet klϴ 12϶3ϱϴ Mötet återupptas klϴ 13϶3ϳϴ

У1ϱϴ Redogörelse från BNC

AA summerar kort diskussionerna som förts i BNC samt motiveringarna till EUP Sveriges

ställningstagandenϴ

"EYP'V MLVVLRQ aQG VaOXHV RHQHZaO" FKaQJH WR AUWLFOH 1 SRLQW 2 JA

"EYP'V MLVVLRQ aQG VaOXHV RHQHZaO" FKaQJH WR AUWLFOH 1 SRLQW 4 AVSTcR

V. POaFLQJ RHTXLUHPHQWV IRU GB HOHFWLRQV aSSOLFaQWV NEJ

E[WHQGLQJ PROLF\ RQ FHHGEaFN aQG EYaOXaWLRQ JA

AA och PS har utfärdat ett uttalande till det internationella nätverket med anledning av

hanteringen av det förslag om nya logotyper för nätverket och nationalkommittéerna som

presenterades under mötetϴ Förutom designenϵ så består kritiken i huvudsak i att processen av

framtagandet och konceptualiseringen saknade någon som helst konsultation med

nationalkommittéer och att det tycktes finnas en förutfattad mening om att ändringen skulle skeϴ

Dessutom menar förbundsstyrelsen att ändringen inte motiverar de negativa praktiska och

ekonomiska verkningarnaϴ

У1ϲϴ Presentation av rapport från NS 2021

Av rapporten från NS 2021 framgår bland annat följande enligt MA϶

Svarsfrekvensen för utvärderingsformuläret är ca 50 Үϴ Rekryteringsprocessen kan påbörjas

tidigareϵ i synnerhet avseende chairpersonsϴ Återanvändningen av academic preparation kit bör

endast ske undantagsvis liksom i årϴ Zoom eller något likvärdigt alternativ bör användas i framtida

videomöten under digitala sessioner framför Discordϴ Därutöver har en förväntad anmärkning varit

ett lägre om än fungerande engagemang i det digitala formatet jämfört med den fysiska

motsvarighetenϴ Vad gäller prestationsångesten framhåller VH att skolmiljön kan ha varit en

bidragande faktor jämfört med en fysisk sessionϴ Deltagande från skolans lokaler var inget krav

O-dfť-a)de Sek-e/e-a-e J0./e-a-e
Paul Stone Arad Aslrousta Joel Hultman



EXURSeiVka UngdRmVSaUlamenWeW SYeUige (EUP SYeUige)
SW\UHOVHP|WHVSURWRNROO

SammanWUldeVdaWXm 2021-05-02
SLGa 8(12)

från EUP Sverigeϵ förtydligar MAϴ En skriȅlig utvärdering bör i framtiden ske eȅer varje session likt

detta verksamhetsårϴ

У1ϳϴ Utvärderande diskussion av den nya interna arbetsstrukturen

Styrelsen har detta verksamhetsår övergått från individbaserade portföljer för arbetsfördelning till

utskottsbaserad arbetsfördelning

Den övergripande upplevelsen i styrelsen har varit mycket positivϴ VH finner det positivt att fler

personer har varit involverade i kampanjer än att ansvaret endast åvilat en enda personϴ JH ser ett

mervärde i att internationell koordinator som är insatt i det internationella regelverket har insyn i

kampanjutskottetϴ

Även FÖ som nyligen satt sig in i organisationen upplever att engagemangsnivån varit hög och att

det generellt sett fungerat mycket välϴ

Har det 1arit mńjligt delegera alla 0ppgiƚer tƦe3Ʀ sessionsans1arƭ

Än så länge upplever VH att delegeringen inte varit ett större bekymmerϵ men det kan bli

utmanande till hösten då fler projekt blir aktuellaϴ Dock anser VH att det finns goda förutsättningar

att avlasta varandra inom utskotten vid stundtals intensiva perioderϴ Vad gäller kommunikation

med RGS så anser EM att ansvaret för respektive region kan uppdelasϴ PS belyser att risken för

dubbelarbete behöver beaktas i det fall att närmaste ansvar för RGS fördelas ut på flera i styrelsenϴ

H0r har 0tskotten mèrkts a1 i RGSƭ

TH upplever att förbundsstyrelsen verkar mindre stressad och mer tillgängligaϴ Dock har EM

fortsatt blivit den primära kontaktpunktenϴ På frågan om RGS vill delta i utskotten i större

utsträckning anser TH å ena sidan att det finns en risk att engagemangsnivån blir låg liksom i de

nätverk som existerade under höstenϵ å andra sidan ger en fot in i styrelsen en större förståelse av

hur arbetet ingår i ett större sammanhang i ett nätverkϴ

У20ϴ Inköp av profilmaterial

JH anser att organisationen i framtiden behöver bygga en materialbas som tϴexϴ klistermärkenϵ

O-dfť-a)de Sek-e/e-a-e J0./e-a-e
Paul Stone Arad Aslrousta Joel Hultman
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tЉshirtϵ pennor och liknandeϴ Styrelsen anser att ett beslut om inköp av profilmaterial behöver

vänta tills mer klarhet råder kring den eventuella implementeringen av förslaget om nya logotyper

för nätverketМalla nationalkommittéerϴ

Styrelsens avråder RGS från långsiktiga inköp av profilmaterial mot bakgrund av att en ny logotyp

eventuellt kan implementeras inom ett eller två årϴ Styrelsen återkommer till RGS kring detta när

mer klarhet råder i fråganϴ

Styrelsen beslutar på förslag av PS

a// delegera frågan om inköp av profilmaterial till Utskottet för kommunikationϴ

PS ajournerar mötet klϴ 14϶51ϴ Mötet återupptas klϴ 15϶02ϴ

У21ϴ Kvällsaktivitet på årsmötet

JN presenterar två olika typer av kvällsaktiviteter϶ dels spyfallϵ dels garticphoneϴ

У22ϴ Propositioner till årsmötet

O-dfť-a)de Sek-e/e-a-e J0./e-a-e
Paul Stone Arad Aslrousta Joel Hultman
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У23ϴ Verksamhetsberättelsen 2020М2021

Ett utkast har upprättats och endast detaljer och mindre delavsnitt återstår innan formellt beslut

behöver tasϵ berättar PSϴ

У24ϴ Utvärdering av verksamhet gentemot Strategy 2020Љ2022

Styrelsen för en intern diskussion om måluppfyllnad inför årsmötetϴ

У25ϴ Motionssvar till årsmötet

Inga motioner har inkommitϴ

У2ϰϴ Genomgång av årsmötet

PS ger styrelsen en genomgång av förslag till dagordning för årsmötet samt förslag till

arbetsordningϴ

У2ϱϴ Övriga frågor

Hemsidan

Hemsidan väntas förnyas i juniϴ Övriga i styrelsen väntas bistå AA i detta arbeteϵ särskilt avseende

textinnehålletϴ

Mentorskapsprogrammet

EYP Finland har beviljats medel för ett nordiskt mentorskapsprogram och har bjudit in styrelsen att

delta i pilotprojektetϴ AA ska kontrollera detaljerna med EUP Finland innan en återkoppling sker i

samråd med styrelsenϴ Styrelsen välkomnar ett fördjupat nordiskt samarbeteϴ

Sommarsessioner

AA϶s uppfattning är att den digitala omställningen för internationella sessioner och forum

överträffat förväntningarnaϴ Därför väntas skoldelegationer erbjudas att delta i de internationella

sommarsessionerna som sker digitaltϴ AA noterar att det internationella kontoret är flexibla med

platserna och att åtminstone tre skoldelegationer och fyra wildcards väntas kunna deltaϴ

O-dfť-a)de Sek-e/e-a-e J0./e-a-e
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Demokratij0beli0m

Stockholms stad har meddelat att de inte kan bidra med ekonomiska medel till ett eventuellt

evenemangϵ vilket utesluter en internationell session eller internationellt forum med anledning av

jubileetϴ Däremot är intrycket att det inte uteslutet att en nationell session i framtiden hålls i

Stockholm 2023 med inЉkind sponsringϴ En fortsatt dialog väntas föras kontinuerligt med närmare

avstämning under hösten 2021 och våren 2022ϴ

У2ϲϴ Mötets avslutande

PS avslutar mötet klϴ 1ϱ϶33ϴ

O-dfť-a)de Sek-e/e-a-e J0./e-a-e
Paul Stone Arad Aslrousta Joel Hultman
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